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Beste leden van de adviesraad,

Graag willen we jullie een drietal vragen voorleggen:
De vragenlijst is al door meer dan 50.000 respondenten ingevuld, waarvan een groot gedeelte wil meedoen aan het

cohort en met de telefonische interviews. Bijgevoegd de link naar het vragenlijst-onderzoek, met het verzoek deze

uit te zetten in jullie eigen netwerk, in het bijzonder met het cog op jongeren, laagopgeleiden, mensen met een

migratieachtergrond (die wel het Nederlands machtig zijn).

Meer info over het onderzoek met daarin de link: https://www.rivm.nl/coronavirus-covid-19/onderzoek/gedrag

Dit is de directe link naar de vragenlijst: https://research2evolve.datacoll.nl/xyscfselyi?l=nl

Vanuit het overleg met de keten overheidscommunicatie is ons vialllEXEZMde vraag gesteld of wij mee willen

denken over belangrijke factoren/issues die gaan meespelen bij het voorzichtig afschalen van de maatregelen.

Graag willen we jullie input vragen: Hoe houden we mensen bij afschaling toch gemotiveerd om zich aan de

geldende maatregelen te houden? Welke dilemma’s treden mogelijk op? Is hier goede empirische literatuur of

theorie over vanuit een andere hoek, bijvoorbeeld dietary interventies?

Ten slotte: Minister De Jonge zal de Tweede Kamer informeren dat hij een Taskforce Gedragswetenschappen bij
VWS wil instellen t.b.v. de ontwikkeling van de beoogde Corona-app en de implementatie daarvan (adoptie en

gebruik). EES.deze Taskforce voorzitten. De vraag aan jullie is of jullie nog experts
weten die jullie zouden aanraden voor deze taskforce. Met VWS is de afspraak dat de Taskforce ook vragen door

kan spelen naar de Corona Gedragsunit, inclusief de wetenschappelijke adviesraad. Op deze manier blijft RIVM in de

ondersteunende / adviserende rol.

Alvast vriendelijk bedankt voor jullie input,

aLal
namens het kernteam,

5.1.2e

5.1.2


